

Date: 26 December 2019
Ref:FA/ADX/26122019/2408

التاريخ: 26 ديسمبر 2019
المرجع: FA/ADX/26122019/2408

Mr. Hamad Abdullah Al Ali
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O.Box:54500 Abu Dhabi - U.A.E

السيد / حمد عبد الله العلي
رئيس قسم إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب: 54500 - أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Replacement of Members of the Board of Directors of Abu Dhabi Ship Building PJSC ("Company")

الموضوع: استبدال أعضاء مجلس إدارة شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع ("الشركة")

Abu Dhabi Ship Building PJSC presents its sincere greetings and appreciates your unlimited continued support for all national companies.

تهديكم شركة أبوظبي لبناء السفن خالص تحياتها وتمنياتها الطيبة لمجهوداتكم المستمرة ودعمكم اللامحدود لجميع الشركات الوطنية.

With reference to the above captioned matter, kindly be informed that Emirates Defence Industries Company PJSC decided to replace the following Board Members previously appointed on the Board of Directors of Abu Dhabi Ship Building PJSC Mr.Omar Al Faresi, Mr.Fahad Al Mheiri, and Mr.Ali Al Mansoori with Mr.Anas Al Barguthi, Mr.Rashed Al Balooshi, and Mr.Khalfia Issa AbuShahab.

بالإشارة إلى الموضوع المشار إليه أعلاه، نفيديكم علماً بأن شركة الإمارات للصناعات العسكرية ش.م.ع. قررت استبدال الأعضاء المعنيين سابقاً بمجلس إدارة شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع. السيد/عمر الفارسي والسيد/فهد المهيري والسيد/علي المنصوري وتعيين بدلاً منهم السيد/أنس البرغوثي والسيد/راشد البلوشي والسيد/خليفة عيسى أبوشهاب .

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،



يحيى الفلاسي

الرئيس التنفيذي المالي بالإنابة

Yahya Al Falasi

Acting Chief Financial Officer